
Kontakti ry:n hallituksen kokous 2/22  

 

Aika  maanantai 21. helmikuuta 2022 klo 18  

Paikka  Kuppala 

Läsnä  Arttu ”Nile” Ahmala, Eveliina Väkeväinen, Rosanna Pulkkinen, Aliina Kaarna, Jonna 
Castrén, Aino Sinisalo, Ella Kokkonen, Iida Ilmola (poistuu ajassa 18.51 kohdassa 7), 
Aino Kääpä, Arttu Manninen, Lauri Kauppila, Jonna Rajala (saapui ajassa 19.08 
kohdassa 8), Anton Lagrillière (saapui ajassa 18.13 kohdassa 4), Milja Raippalinna 
(saapui ajassa 18.32 kohdassa 6) 

 

1. Kokouksen avaaminen  

Puheenjohtaja Arttu Ahmala avaa kokouksen ajassa 18.10. 

 

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen  

Olemme laillisesti kokoon kutsuttuja ja päätösvaltaisia.  

 

3. Esityslistan hyväksyminen 

Esityslista hyväksytään. 

 

4. Hallinto  

Esitys: Puheenjohtaja esittelee sääntömuutoksen, keskustellaan yksityiskohdista. 
Hyväksytään ja päätetään tuoda kevätkokouksessa päätettäväksi. 

Esitetään, että hallitus järjestäytyy toimimaan järjestäytymiskokouksen mukaisesti 
(Liite 1). Hyväksytään esitys. 

 

5. Virkailijahaku 

Esitetään, että valitaan kaikki virkailijoiksi hakeneet Kontakti ry:n jäsenet virkailijoiksi 
yhdistyksen toimintakaudelle 2022 (Liite 2). Hyväksytään esitys. 



Keskustellaan mahdollisesta tapahtumatoimikunnan perustamisesta ja muusta 
virkailijoiden organisoitumisesta seuraavassa hallituksen kokouksessa, jos paikalla on 
useampi virkailija kuin nyt. 

 

6. Kulttuuri  

Kulttuurivastaavat luonnostelevat seuraavaan kokoukseen suunnitelman retkestä 
Valokuvataiteen museon näyttelyyn. 

Kysellään jäsenistöltä jossain vaiheessa minkälaiset kulttuuritapahtumat kiinnostaa, 
kokouksessa heitelty ilmaan useampia ehdotuksia. 

 

7. Talousasiat  

Keskustellaan talousarviosta. Loppusumma plussan puolella, koska vujutila ei 
tiedossa. Rahatilanne mainio. Toimintamenot vuoden 2020 budjetin pohjalta. 
Vujulippujen hinnat halutaan pitää mahdollisimman alhaisina. Keskustelua 
vujubudjetista ja sitä tarkennetaan hieman. Taloudenhoitajan valmistelemaa 
talousarviota muokataan vuosijuhlien osalta lisäämällä kuluja osioon. Hyväksytään 
muokattu talousarvio hallituksen esitykseksi keväkokoukselle. 

Tilinpäätös on valmisteltu ja lähetetty toiminnantarkastajille viimevuoden 
taloudenhoitajan ja puheenjohtajiston toimesta vakiintuneen toimintatavan 
mukaisesti. 

YKA-sopimuksen neuvotteluprosessi kesken ja rahaa tulossa n. 400 €. 

Esitetään, että valtuutetaan taloudenhoitaja Aino Sinisalo maksamaan yhdistyksen 
toimintaan liittyviä kulukorvauksia ilman hallituksen päätöstä. Hyväksytään esitys. 

Pidetään kokoustauko 19.01-19.08. 

 

8. Opintoasiat  

Sosiologian tieteenalakokous 1.3. Aino K. menossa paikalle, joten jos jotain 
kysyttävää tai sanottavaa niin ottakaa Ainoon yhteyttä. 

Palautteen kerääminen asap koskien 2023-2026 opintosuunnitelmaa. Tehdään 
muiden ainejärjestöjen kanssa yhteinen kyselylomake. 



Kandi- ja gradugalleriat pistetään aktiivisiksi. Aliina laittaa maaliskuulla sähköpostia 
aiheesta. Olisi kiva saada myös muita kuin 4-5 arvosanan kandeja. Näitä voi lähettää 
myös anonyyminä eikä arvosanaa tarvitse kertoa. 

Kannanotto vapaavalintaisen opintosuunnan valinnan puolesta, dekaani vastasi 
kierrellen ja tästä keskustellaan yhteisillä kahveilla, jotka järjestetään ilmeisesti 17.3. 

Sosiologian uusien kandiopiskelijoiden ja opetushenkilökunnan tapaaminen tiistaina 
15.3. klo 14-16 Metsätalo 8:ssa. FB-tapahtuma ulos tiistaina 22.2. Kontaktin olisi kiva 
esittäytyä, ainakin Aliina ja Aino K. pääsee. Olisi hyvä infota 2020 fuksiryhmissä, keillä 
opintosuunta juuri täsmentynyt. 

Sociology Talks 17.3. Tehdään fb-tapahtuma. Aliina ei ole vielä saanut kunnolla infoa, 
mikä aiheena. 

Opintojenkehittämispäivä 12.5. 

 

9. Web- ja tiedotusasiat  

Majordomo-ongelmia, sihteerin viestit menee jatkossakin Aliinan hyväksynnän 
kautta. 

 

10. Tilat  

Klusterin luvat haettu. 

Kuppala-tiedotus. Olemme hakeneet Nilelle, Evelle, Aino S:lle ja Rosannalle avaimia. 
Maaliskuun ekalla tai tokalla viikolla Kuppalan pakollinen turvallisuuskoulutus. 

 

11. KV ja suhteet  

Kosmos Buran vujut, missattiin liput. Tiistaina 22.2. klo 12 tulossa vielä viimeiset liput 
myyntiin, mutta emme todennäköisesti lähetä edustajia. 

Kontaktia on lähestytty toiveella lähteä järjestämään yhteistyötapahtumaa muiden 
sosiaalitieteiden järjestöjen kanssa. Lähdetään tähän mukaan, virkistysvastaavat 
vetovastuussa ja pyytävät tarvittaessa apua muilta jäseniltä. 

Sosiaalitieteiden järjestöjen puheenjohtajat voisivat kokoontua jossain vaiheessa ja 
koordinoida esim. yhteisiä vappupiknik-juttuja yms. 

 



12. Yhdenvertaisuus 

HYY:n virityspäivillä yritettiin olla oppimassa uutta, mutta molemmat 
yhdenvertaisuusvastaavia kiinnostavat pajat peruttiin. Antirasismipajaan kuitenkin 
osallistunut useampi hallituksen jäsen. 

 

13. Ympäristö  

Ei kokoukseen tuotavaa. 

 

14. Tapahtumat ja virkistys 

Keskustellaan aktiivien virkistäytymisestä kevään aikana. Ehdotettu petankkitreenejä 
ennen opiskelijat vs. henkilökunta -matsia. Ehdotus saa kannatusta. Keskustelua 
myös mahdollisesta mökkireissusta. 

Pullaperjantai: kysytään Klixin aukiolosta ja mietitään aikataulua sen perusteella. 

Kontaktin jäsenistön mökkireissua silmälläpitäen mietitään mahdollisia sijainteja ja 
jatketaan aiheesta ensi kokouksessa. 

Opiskelu-/pötköttelytuokio Kuppalassa. Jonna R ja Aino S koordinoi tämän viikolle 10, 
katsellaan miten Kuppala on varattu. 

Keskustellaan yhteen kokoontumisesta Sosiologipäivien ohjelmaa seuraamaan 
jonnekin missä videotykkimahis. Varataan Kuppala 24.3. klo 11 eteenpäin. Aliina 
tekee FB-tapahtuman. 

Lounaskerhoa voisi laajentaa koko Kontaktin jutuksi. Kääpä suunnittelee Telegram- 
tai wa-ryhmän pystyttämistä ja mainostusta someissa. 

 

15. Työelämä ja alumnit 

LinkedIn ei tunnu hyvältä, joten jää viime vuodelta vähemmälle. Tämän tilalle ajateltu 
Kontaktin Jodel-kanavan perustamista. Tänne pääsisi pakoon valtsika-kanavan 
pöhinää. Pöydätään. 

Lähetetty viestiä alumni Arto Aniluodolle, joka ilmaisi kiinnostuksensa tulla 
puhumaan Kontaktin historian kiemuroista. Huhtikuussa voisi olla passeli hetki 
järjestää tähän liittyen tapahtuma. 



Pohditaan työstäkieltäytymisestä ja luokasta keskustelevan tapahtuman 
järjestämistä. 

 

16. Vujut 

Mahdollinen tilojen selvittely meneillään. Esitetään, että voidaan käyttää 1000 euroa 
tilan varaukseen. Vujuvastaavat voivat tämän puitteissa varata tilan. Loput 
keskustelusta hallituksen whatsappissa. 

 

17. Muut esille tulevat asiat  

Lauri muistuttelee, että hänen kauttaan voi laittaa viestiä tiedekuntaneuvostolle ja 
sosiaalitieteiden maisterijorylle, jos tällaiseen on tarvetta. 

 

18. Posti 

Posti haettu, Kontaktille ei ole tullut postia. 

 

19. Seuraavan kokouksen ajankohta  

Puheenjohtajisto valmistelee Doodlen seuraavasta kokouksesta viikolle 11. 

 

20. Kokouksen päättäminen  

Puheenjohtaja päättää kokouksen ajassa 19.58



 


